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Abstract (en)
[origin: WO2023208408A1] The invention relates to a method for operating an electrolysis plant (200). In the method, in water as the application
medium (a), ion fractions are reduced using an ion reduction unit (120), the application medium (b) then being fed to an electrolysis unit (130)
having a proton exchange membrane (134) in which the application medium is reacted in hydrogen and oxygen. The application medium (d) is
circulated on an oxygen side of the electrolysis unit (130) and some (n, o) of the application medium is discharged. The invention also relates to a
corresponding plant (200).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Verfahren zum Betreiben einer Elektrolyseanlage (200), bei dem in Wasser als Einsatzmedium (a) mittels einer
lonenreduktionseinheit (120) lonenanteile reduziert werden, wobei das Einsatzmedium (b) dann einer Elektrolyseeinheit (130) mit einer Protonen-
Austausch-Membran (134) zugeführt wird, in der das Einsatzmedium in Wasserstoff und Sauerstoff umgesetzt wird, wobei das Einsatzmedium (d)
auf einer Sauerstoff-Seite der Elektrolyseeinheit (130) umgewälzt wird, und wobei ein Teil (n, o) des Einsatzmediums abgeführt wird. Die Erfindung
betrifft auch eine entsprechende Anlage (200).
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